
 

Verksamhetsberättelse 

Böda/Högby Innebandy 2024 

 

Styrelsen har haft 3 st möten under året.  

Vi har hjälpt till med städning på Böda hamns camping under en dag. Närvarande var ett 30-

tal föräldrar, barn och ledare. 

Vi har haft 2 lag igång, flickor födda 2008-2011 och 2013-2014.  

Flickor födda 13-14 

Under verksamhetsåret har vi haft flitig träning i innebandy för flickor F 13/14. De har tränat 

fredagar och vissa söndagar under höst och vinter 2024/2025. Fredagar har Johan 

Hammarsten varit tränare och söndagar Lise-Lotte Claeson. 

Under perioden fr.o.m. 27/10-2024 t.o.m 22/2-2025 har vi haft poolspel (pantamera). Det har 

varit totalt 8 poolspel varav 2 hemmamatcher i Åkerbohallen. Flickorna har gjort ett 

kanonspel i säsongens poolspel med 11 vinster av 16 matcher. 

Närvaron har varit hög på träningstillfällena. Vissa dagar har fallit bort i planering p.g.a för 

många sjuka eller disco m.m. Johan, jag och Lise-Lotte, har nu planerat resten av 

vårterminen 2025. Vi kommer att träna flickorna varannan fredag och varannan söndag 

eftersom fotbollssäsongen är påbörjad och det är lätt att vi tappar spelarna för att det blir för 

mycket för dem. Vi fortsätter fram till 31/5 då vi förhoppningsvis avslutar med interncupen för 

alla innebandylagen. 

Flickor födda 08-11 

Laget leddes av Niklas Strömbeck, Linn Boman och Hedda Strömbeck. Laget hade t.o.m. 

säsongen 2023/24 11 deltagare och spelade seriespel på Röd nivå. Laget deltog även i 

Linköping Floorball Games senare under våren 2024.  

När serien och cupen var avklarade började även 4-6 spelare från det yngre laget F12-13 att 

besöka träningarna. Under sommarsäsongen 2024 höll Hedda Strömbeck i ett antal 

utomhusträningar fram till att den ordinarie träningen drogs i gång igen i månadsskiftet 

augusti/september.  

Under september stod det klart att träningsnärvaron, trots de yngre spelarnas deltagande, 

var väldigt låg. Flera spelare hade slutat under sommaren eller slutade att närvara på 

träningarna. Därför togs beslutet att laget drogs ur serien och att träningsgruppen lades ned.  

De yngre spelarna har i stor utsträckning fortsatt att spela i sitt ordinarie lag, F12-13. Även en 

spelare född 2011 tränar med detta lag men kan tyvärr inte spela match p.g.a. förbundets 

dispensregler. Tre spelare födda 2010-2011 har fortsatt att spela med CL98 respektive SSG. 

Övriga spelare tränar såvitt känt inte innebandy längre. Under säsongen har Niklas 

Strömbeck, Hedda Strömbeck samt Märta Strömbeck fortsatt viss aktivitet i Böda/Högby 

genom att de dömer det yngre lagets hemmamatcher. 
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